
Zapisnik 

 

sa 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Slunja odrţane dana 20. 12. 2019. godine u 

vijećnici. 

Sjednicu je u 14,00 sati otvorio predsjednik Gradskog vijeća Ivan Bogović, pozdravio sve 

nazoĉne vijećnike, gradonaĉelnika, zamjenika gradonaĉelnika,  djelatnike gradske uprave 

i predstavnike medija. 

 

AKTUALNI SAT 

Zoran Ivšić traţi  komentar gradonaĉelnika na prilog sa KAportala od prije mjesec dana 

gdje su napravili analizu  turistiĉkih uspjeha ili neuspjeha u Ţupaniji, gdje su sve općine i 

gradovi tu negdje bili, a Slunj je zabiljeţio za 9. mjesec rapidan i katastrofalan pad od 

21% posjećenosti. Drugo,  povlaĉi se po vijestima i  ţupanijskim portalima ĉlanak o 

uţasnoj gospodarskoj i demografskoj situaciji u Slunju i  općinama   Vojnić, Cetingrad, 

Rakovica i dr., ali njega zanima  Slunj i zanima ga  kakav je komentar na to i što se kani 

po tom pitanju napraviti jer po svim tim analizama desetkovani smo u svakom pogledu, 

demografskom, gospodarskom, socijalnom. 

Gradonačelnik je najprije oko posjećenosti odnosno padu posjećenosti od 21% rekao 

kako se to odnosi na festival i misli da to nije bilo ukupno gledano pad 21% već manji. 

Na festivalu je bilo tisuću i nešto manje ljudi nego prošle godine, a to je odmah TZ manje 

prihoda,  boravišne pristojbe. Ukupno  gledajući posjećenost u gradu nije pala nego je 

malo veća od  prošle godine, znaĉi da se to nije desilo na festivalu, bilo bi sve u redu. 

Koliko zna  TZ i organizator festivala  nešto su malo htjeli izmijeniti naĉin prijave tih ljudi 

koji dolaze i u poĉetku je došlo do nekih problema, do zastoja njihovog programa,  

ispravili su to kasnije i bez obzira  na sve  uplaćeno je za 7 tisuća posjetitelja,  nije ih 

došlo tisuću i nešto i kada se to  podijeli na 5,6 noćenja otprilike to tako i ispadne. 

Zoran Ivšić odgovara kako je to  analiza za 9. i 10. mjesec a ne za 8., odnosno za onaj 

dio kada se inaĉe najviše hvalimo kako nam je  najuspješniji, kako imamo najviše 

dolazaka. 

Gradonačelnik dodaje kako nije primijetio da je tako nego da je to ukupno za 9 

mjeseci, nije  razgovarao sa TZ o tome pa nema takvih informacija za 9. i 10. mjesec, 

ovo su informacije koje ima od ranije. Vezano uz natpise o katastrofalnoj gospodarskoj i 

demografskoj situaciji odgovara kako su svi ti podaci preuzeti iz dokumenta Slovinjska 

deklaracija koju smo radili, a sada je to prešlo u Intervencijski plan. Proveli smo  analizu 

ukupnog stanja u gradu i ovim okolnim općinama koja je pokazala  da smo lošiji od svih 

loših, dakle lošijih od onih koje su oni uzimali,  od Vukovara, od Knina, rekao je  i 

nastavio: „Dobro znate što se dogaĊa na ovim prostorima i što se dogodilo na ovim 

prostorima i što će se dogaĊati u buduće, jako je teško, demografska slika je sigurno loša 

i sve lošija i lošija. Na ţalost to se ne moţe samo tako zaustaviti, mi ovdje sigurno ne 

moţemo, ja bi volio da se to  moţe zaustaviti, da moţemo zaposliti ljude, nemamo ih 

gdje zapošljavati, a i oni koji završe nešto tih fakulteta, srednju školu odlaze jer ovdje 

nema mogućnosti zapošljavanja osim nešto privatno. Stanje je takvo kakvo je, mi ne 

moţemo od toga uteći. Na ţalost, još uvijek se umire više nego raĊa i to jako puno, za 

ovu godinu  je stanje otprilike kao i prošle godine, dakle, situacija je jako loša.“ 

Zoran Ivšić odgovara gradonaĉelniku kako  ga potpuno razumije, razumije da  krivica 

kreće i od drţave i drţavnog vrha i naravno od gradskog poglavarstva kroz sve promjene 

koje su do sada bile i da smo i kao zajednica   krivi za to. Pita što napraviti jer postali 

smo  gori od najgorih i nastavlja: „Dok se to pokrenulo iz naše ţupanije onda je stvarno, 

ako je njima došlo da su oni to prokuţili, onda stvarno moţemo samo misliti što će nam 

se dogoditi. Slunj je od 1998. godine izgubio 25% stanovništva, postoje o tome podaci. 

Da li postoji kakva strategija, plan, da li kanimo što mijenjati?  Ako ostane ovako kako 

je, znaĉi onda idemo prema kraju. Što taj intervencijski  plan znaĉi? On je propisan od 

2021. do 2027. godine, to sada obećava ova Vlada koja će moţda biti, a moţda i neće, 

doći će neka druga pa će to pasti u zaborav, a Slunj će ĉekati 2027. godinu, sada je 

prekasno, a 2027. ne vrijedi ni intervenirati više. Da li Grad ima, da li mi sami imamo 

kakvu ideju u kojem smjeru ići? Oĉito  turizam nije  to što će zadrţati mlade kao što se 

do sada mislilo, ja mislim da ipak treba najprije pokrenuti nekakve gospodarske 
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aktivnosti, samozapošljavanje, moţda i u Srednjoj školi promijeniti neke programe i ne 

drţati programe za neke nepotrebne koji više nisu na trţištu rada interesantne, 

jednostavno na taj naĉin. Mislim da je jedino na taj naĉin, naravno uz ogromnu pomoć 

drţave, ţupanije i td. a mislim da se ipak najprije mi sami moramo poduzeti, vjerojatno 

se slaţete sa mnom u tome. Da li postoji ikakav plan bar u tragovima od kuda krenuti i 

što napraviti.“ 

Gradonačelnik  ponavlja kako nije Ţupanija nama dale te informacije, dali smo ih mi 

Ţupaniji, nije Intervencijski plan, odnosno Slovinjska deklaracija potekla od Ţupanije 

nego od Grada Slunja, a kasnije su se prikljuĉili Rakovica, Cetingrad. Ţupan je bio vrlo 

brzo informiran,  ukljuĉio se i g. Tomo Medved  i sve lokalne jedinice koje su tu, kaţe 

gradonaĉelnik i ponavlja kako nas je upravo situacija kakva je potaknula da se nešto ide 

napraviti na ovom prostoru jer će ga u protivnom nestati. „To je potaknuto od nas, 

konkretno mene i još nas par koji smo o tome razgovarali i otišli kod ţupana i s njim o 

tome popriĉali, ţupan je odmah došao tu  i kratko je vrijeme prošlo i ukljuĉivali su se i 

druge općine da bi u kratko vrijeme to došlo do Vlade RH koja je htjela nešto pomoći, 

odraditi i navodno je odobren taj Intervencijski plan.“ Nadamo se, nastavlja dalje 

gradonaĉelnik,  tom intervencijskom planu, radi se dosta na njemu, odreĊena je ekipa 

ispred Grada koja radi po pitanju slaganja projektne i natjeĉajne dokumentacije. Grad 

ima  dvoje ljudi koji su u tome, Viktor Smolić i Danijela Medved, oni prate što se dogaĊa. 

Kaţe kako, na ţalost,  ne moţemo nešto posebno napraviti, samozapošljavanje ne ovisi o 

nama, ali Grad stoji svima na raspolaganju tko nešto ţeli, Grad mora stvoriti neke 

predispozicije da bi se to moglo  dogoditi. Bilo tko od gospodarstvenika ako se javi u 

Grad  dobije informaciju i pomogne im se koliko god se moţe,  svatko se moţe pojaviti i 

tko se pojavi sigurno nije otišao, a da ga se nije informiralo, Grad ima takvu ekipu koja 

će to sigurno napraviti i Grad sigurno stoji  na raspolaganju svima. Ponavlja kako Grad,  

na ţalost, ne moţe nikoga zaposliti, slaţe se  da  TZ nije ta koja će nama  odrţati to 

gospodarstvo, ali smatra kako si svi koji su vezani uz TZ  ipak malo olakšaju i puno je 

ljudi vezano uz taj turizam i tu Grad ţeli pomoći, ne samo u interesu turizma nego 

ukupnog gospodarstva.  

Zoran Ivšić kaţe kako nije ni tvrdio da  Grad treba zapošljavati. Zanima ga što se  krije 

iza tog Intervencijskog plana, koji su to projekti koji će se financirati iz njega, koje su to 

smjernice, u kom se to pravcu kani ići.  

Gradonačelnik odgovara kako sada ne moţe tvrditi koji će projekti biti samo istiĉe da se 

radi   na nekoliko projekata.  Dodao je kako se cijela ekipa prihvatila toga posla i u  

Ministarstvu regionalnog razvoja su rekli da su malo i previše napravili za razliku od 

drugih. „Mi ţelimo taj intervencijski plan aktivirati i mislim da će on u svakom sluĉaju  

zaţivjeti kod nas i dati neke dobre polazne kriterije  da bi se netko mogao zaposliti i da bi 

se nešto pokrenulo u ovom gradu“, zakljuĉio je i pozvao g. Smolića da nešto više kaţe o 

Intervencijskom planu. 

Viktor Smolić iznosi kako se tu radi o   jednom velikom pothvatu, ciljanom pothvatu da 

se pomogne podruĉjima u kojima se pokazala velika potreba za gospodarskim 

oporavkom, poboljšanju demografske slike, općom pomoći ciljanim podruĉjima. Trenutno 

u izradi ima nekoliko intervencijskih planova koji su u ranijim razdobljima zapoĉeli kao 

pilot projekti krenuvši od Vukovara, Benkovca, Knina, Belog Manastira, Petrinje i općine 

Darde, znaĉi ciljano se pomaţe tim podruĉjima sa većim iznosima na raspolaganje za 

provedbu razvojnih projekata koji će doprinijeti zapošljavanju u tom podruĉju, odrţivosti 

tog podruĉja, odnosno glavno je odrţivost tog podruĉja da ono opstane i ide prema 

naprijed kako u gospodarskom tako i u demografskom smislu. Prije godinu dana krenulo 

se sa Intervencijskim planom, a prethodnica planu  bila je izrada Slovinjske deklaracije u 

kojoj se analiziralo  stanje našeg podruĉja Slunja, Rakovice, Cetingrada, Vojnića, 

Krnjaka, Saborskog i Plaškog i svi zajedno  još uvijek rade  na toj analizi,  a sama ta 

analiza podruĉja je podloga za izradu intervencijskog plana koji će se u 2020. godini 

izraditi uz pomoć Ministarstva regionalnog razvoja i uz tehniĉku pomoć koju će 

Ministarstvo regionalnog razvoja provesti, odnosno konzultante koji će raditi na tako 

velikom programu. Projekti koji će biti obuhvaćeni u intervencijskom planu su razvojnog 

karaktera. Puno toga se još ne zna o tom planu, sve ovisi o financijskom razdoblju 

2021.-2027. to je financijsko razdoblje EU i tom se razdoblju definiraju  prioriteti 
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odnosno podruĉja u koja će se financirati, koji će se rezultati htjeti postići u tim 

podruĉjima i td. Jedno od tih podruĉja je ovo interventno podruĉje gdje se i Slunj nalazi 

sa našim Intervencijskim planom, ali nije definirano još puno tih stvari ukljuĉujući i 

iznose sredstava. Bez obzira na to moţe se dalje raditi na dovršetku analize podruĉja, 

navesti sve razvojne projekte koji su u planu, kako Slunja tako i ostalih općina i stvoriti 

bazu  projekata. Neki od tih projekata odnose se na projekte koji se  već razraĊuju i na 

kojima se radi jer time ćemo biti spremniji za provedbu samih tih projekata, a provedba 

se oĉekuje od 2021. godine na dalje, sve što se  radi vezano je za to financijsko 

razdoblje 2021.-2027. godine  kada bude bilo moguće trošiti  te novce, a do tada se 

mora dobra podloga stvoriti, dobre projekte sloţiti,  opravdati ih,  a naše opravdanje je   

doprinos gospodarstvu i demografskoj obnovi svih naših podruĉja. Neki od tih projekata 

na kojima se radi vezani su uz Stari grad, znaĉi kompletna obnova i stavljanje u funkciju 

Starog grada, radi se projektna dokumentacija i to se sufinancira iz nekoliko izvora, 

većina je sredstava iz vanjskih izvora, mali dio su  sredstva Grada. Isto tako iznosi kako 

se priprema  dokumentacija za ureĊenje gradskog trga i trţnice što bi sve kompletirali u 

jedan zajedniĉki projekt,  razmišlja se o projektima kojima će se ciljano provesti 

odreĊene mjere  pomoć gospodarstvu kroz  neke gospodarske sheme, znaĉi ţeli se  

razviti naĉin kako pomoći postojećim poduzetnicima u modernizaciji poslovanja, u 

njihovoj profitabilnosti da se to sve poboljša, u dodatnom zapošljavanju. to su, kaţe,  

mjere koje ćemo razvijati u tom intervencijskom planu  jer ţelimo pomoći postojećim 

gospodarstvenicima, a i onim novim koji bi se upustili u gospodarske vode. Istaknuo je 

kako je ipak još uvijek malo  informacija koje su im poznate, sve dobivaju direktno iz 

Ministarstva regionalnog razvoja  i u suradnji sa Razvojnom agencijom Karlovaĉke 

ţupanije. Ono što  je poznato je da će se  morati  30% raspoloţivih sredstava uloţiti u 

sektor gospodarstva što je logiĉno i to je neki minimalni iznos koji bi trebao pripasti 

gospodarstvu ako se  ţeli dati potpora gospodarstvu, zaposlenosti i odrţivosti našeg 

gospodarstva, to je direktna veza sa odrţivosti našeg podruĉja. Ostali projekti vezani su  

za korištenje svih naših potencijala koje imamo, doprinosi turizmu i ostalim 

gospodarskim granama. 

Zoran Ivšić je na to komentirao: „Nemam što nego zakljuĉiti da vi nemate nikakvu 

strategiju, vaši su odgovori toliko općeniti, šećete okolo, priĉate bajke“. Neka se  obnovi 

Stari grad, ali smatra on neće promijeniti gospodarske aktivnosti, neće popraviti 

demografsku sliku.  Ljudi koji su ovdje gospodarstvenici, a gradonaĉelnik je jedan od 

njih, moraju znati da, ukoliko nema dovoljno ljudi, ni jedan novi mladi poduzetnik neće 

se usuditi otvoriti nikakav obrtni posao jer nema za koga raditi. Od svega što su mu sada 

napriĉali nije izvukao nikakav zakljuĉak, obrazloţenja su općenita i preširoka, u biti nema 

konkretne ideje s kojom se išlo prema Ţupaniji. „Mi moramo  napraviti to, to, ne znam da 

li je to gospodarska zona, da li je to, trţnica isto neće popraviti demografsku sliku, 

ureĊenje trga isto neće popraviti demografsku sliku. Ja ne znam za druge vijećnike, 

slušatelji i gledatelji neka donesu sami sud, ne moţemo biti zadovoljni s takvim 

odgovorom, ideje tu ipak nekakve nema“, zakljuĉio je. 

Gradonačelnik mu odgovara da je lako  kritizirati i nastavio „Ti si  tu vijećnik pa i ti 

pokaţi i reci ako nešto znaš, ali nisam primijetio u ovih 6 godina da si nešto dao, nekog 

priloga svog u tom dijelu, dakle nemaš ideje, a prigovarati moţeš. Lako je prigovarati, ali 

treba biti odgovoran pa reći idemo raditi to i to. Ja bi isto najradije prigovarao i 

prigovaram na puno mjesta, ali vidim da to ne vrijedi nego se hvatam posla.“ 

Zoran Ivšić odgovara „Ja nisam došao tu da bi slušao vaše ispovjedi, ja sam gradski 

vijećnik, vi ste šef, gospodar ţivota i smrti u Slunju, to se dobro zna, vi odluĉujete tko 

prolazi, tko ne prolazi, tko se zapošljava u općini, koliko treba komunalnih redara i td. Vi 

nemate pravo meni docirati, ja sam tu da kritiziram i to je moje pravo i zato sam ovdje. 

Ne uĉestvujem u izvršnoj vlasti i ništa mi drugo ne preostaje. Naravno, koliko god sam ja 

u Vijeću, kada je bilo novih ideja, nikad niti jedna nije usvojena. Sada mogu spomenuti 

200.000 kn uzetih amandmanom SDP-a  još u vašem prvom mandatu za gradsko 

kupalište, 4 godine ga nitko više spomenuo nije. Gdje su ti novci? Mi smo to 

amandmanom dobili da podrţimo proraĉun, ja na kupalištu ne vidim nikakve promjene, 4 

godine su prošle, 3,5 i nitko to više ne spominje. Vi mene nemojte kritizirati i nemojte 

me sustezati jer ja mogu kritizirati kao gradski vijećnik, to je moje pravo.“ 
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Gradonačelnik mu je na to odgovorio  kako  nije  njegovo pravo samo  da kritizira nego 

da djeluje i da nešto pomogne. 

Zoran Ivšić zamoljava gradonaĉelnika da mu se obraća sa „vi“ jer se i on 

gradonaĉelniku obraća sa  „vi“. 

Gradonačelnik je još dodao kako od  prigovaranja nema koristi,  tako priĉati moţemo 

kada hoćemo.  

Zoran Ivšić odgovara „Od vašeg  mandata i po nema koristi, to se u Slunju dobro vidi, 

netko ima, manjina ima, većina nema.“  

Gradonačelnik mu je na to rekao „Ti kada doĊeš i budeš ovdje na mom mjestu vodi 

grad kako ti znaš, a za sada će biti ovako kako mi znamo, ja ga ne vodim sam nego ga 

vodi cijela ekipa. Ne vrijedi ti tako prigovarati a ne davati nikakve konkretne prijedloge, 

kritizirati je lako, kritizirati moţe tko hoće.“ 

Predsjednik Gradskog vijeća je nakon toga konstatirao da je aktualni sat iscrpljen, reklo 

se ono što se htjelo, sve  dalje ne bi pridonijelo nekoj kvalitetnoj raspravi. 

Nakon što je zakljuĉio „Aktualni sat“  predsjednik konstatira da sjednici prisustvuje  15 

vijećnika i to: Ivan Bogović, Zdravko Pavlešić, Diana Cindrić, Ivanka Magdić, Milenko 

Bosanac, Davor Poţega, Igor Piršić, Draţen Paulić, Ivona Piršić, Đanluka Obrovac, Luka 

Katić  Dušan Grubor, Hrvoje Paulić, Damir Vuković i Zoran Ivšić.  

Svoj izostanak opravdao je  Goran Glavurtić.   

Pored ĉlanova Gradskog vijeća sjednici prisustvuju: Jure Katić – gradonaĉelnik, Ivan 

Poţega – zamjenik gradonaĉelnika, Zdenka Špelić – proĉelnica Ureda grada, AnĊelka 

Jurašin Vuković – proĉelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, društvene djelatnosti i 

komunalni sustav,  Dragoslava Cindrić, voditeljica Odsjeka za društvene djelatnosti,  

Sandra Modrušan – samostalni upravni referent za imovinsko-pravne poslove, Viktor 

Smolić – voditelj Odsjek za razvoj i imovinsko pravne poslove.   

Zapisniĉar: Ankica Štefanac. 

Predsjednik je  predloţio dnevni red za sjednicu kakav  su vijećnici dobili u pozivu te isti 

dao na raspravu.  

Novih prijedloga za izmjenama i dopunama dnevnog reda nije bilo pa predsjednik 

zakljuĉio raspravu i dao  predloţeni dnevni red na glasovanje.   

Nakon glasovanja predsjednik konstatira da je Gradsko vijeće za 27. sjednicu  

jednoglasno utvrdilo slijedeći  

 

Dnevni red 

 

1. Zakljuĉak o usvajanju Zapisnika sa 26. sjednice Gradskog vijeća 

2. Odluka o usvajanju Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Grada Slunja za 

2020. godinu 

3. Odluka o povećanju temeljnog kapitala KOMUNALNOG DRUŠTVA LIPA d.o.o. 

4. Program dodjele potpore male vrijednosti Radio Slunju u 2020. godini 

5. Odluka o izmjenama Programa javnih potreba u sportu Grada Slunja za 2019. 

godinu 

6. Razmatranje zamolbe Islamske zajednice u Hrvatskoj za izdavanjem odobrenja i 

suglasnosti za izgradnju spomen parka „Dr. Irfan Ljubijankić“ u Kremenu 

7. Informacija o ukljuĉivanju Grada Slunja u projekt Europe Goes Local (EGL) 

 

 

1. Zaključak o usvajanju Zapisnika sa 26. sjednice Gradskog vijeća 

Zapisnik sa 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Slunja odrţane dana 03. 12. 2019. 

godine  vijećnici su dobili u materijalima uz poziv pa je predsjednik o istom otvorio 

raspravu. 

Primjedbi na zapisnik nije bilo pa predsjednik daje zapisnik na usvajanje. 

Završetkom glasovanja predsjednik konstatira da je glasovalo svih 15 vijećnika i da je 

Gradsko  vijeće jednoglasno usvojilo Zapisnik sa 26. sjednice odrţane dana 03. 12. 2019. 

godine. 
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2. Odluka o usvajanju Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Grada Slunja 

za 2020. godinu 

Plan upravljanja imovinom u vlasništvu Grada Slunja za 2020. godinu vijećnici su dobili u 

materijalima. 

Otvorena rasprava. 

Dušan Grubor je pitao  u vezi parcela zemlje u Gornjem Primišlju, da li to ostaje i dalje 

u zakupu kao  do sada  ili će ići u prodaju. 

Sandra Modrušan odgovara da je ta zemlja još godinu  u zakupu, ugovor traje još 

godinu dana. Vjeruje da će ih g. Ĉubra,   po isteku ugovora, kontaktirati  za produţenje 

jer je to traţio za uzgoj crnih svinja, otkup nije traţio,  samo najam gradskog i okolnog 

zemljišta koje je u vlasništvu RH. 

Zoran Ivšić vidi da je dosta tih gradskih prostora prazno pa pita da li se razmišljalo o 

smanjenju najma po kvadratu. 

Gradonačelnik odgovara da se nije  planiralo nikakvo smanjenje, nema zainteresiranih, 

a kada bude zainteresiranih moţe se i to  vidjeti. Nitko ne pita za te prostore, bilo je 

interesa za frizerski salon, ali im je prostor prevelik. Kada bude zainteresiranih vidjet će 

se  na koji  naĉin raspisati natjeĉaj, za sada ostaje ovako. 

Nitko se više nije javio za raspravu pa je predsjednik dao Odluku na usvajanje. 

Završetkom glasanja predsjednik konstatira da je glasalo svih 15 vijećnika i da je 

Gradsko vijeće sa 14 glasova ZA i 1 glasom SUZDRŢANIM donijelo Odluku o usvajanju 

Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Grada Slunja za 2020. godinu. 

 

3. Odluka o povećanju temeljnog kapitala KOMUNALNOG DRUŠTVA LIPA 

d.o.o. 

Odluku o povećanju temeljnog kapitala Komunalnog društva LIPA d.o.o. Slunj vijećnici su 

dobili u materijalima uz poziv. 

Rasprava nije voĊena pa je predsjednik dao Odluku na usvajanje. 

Završetkom glasanja predsjednik konstatira da je glasalo svih 15 vijećnika i da je 

Gradsko vijeće sa 13 glasova ZA i 2 glasa SUZDRŢANA donijelo Odluku povećanju 

temeljnog kapitala Komunalnog društva LIPA d.o.o.  

 

4. Program dodjele potpore male vrijednosti Radio Slunju u 2020. godini 

Program dodjele potpore male vrijednosti Radio Slunju u 2020. godini vijećnici su dobili u 

materijalima. 

Rasprava nije voĊena pa je predsjednik istu zakljuĉio i dao Program na usvajanje. 

Glasalo je svih 15 vijećnika i predsjednik konstatira da je Gradsko vijeće sa 14 glasova 

ZA i 1 glasom SUZDRŢANIM usvojilo Program potpore male vrijednosti Radio Slunju u 

2020. godini. 

 

5. Odluka o izmjenama Programa javnih potreba u sportu Grada Slunja za 

2019. godinu 

Odluku o izmjenama Programa javnih potreba u sportu Grada Slunja za 2019. godinu 

vijećnici su dobili uz poziv. 

Otvorena rasprava. 

Đanluka Obrovac  je ukazao na grešku o obrazloţenju jer umjesto  da stoji „umanjuju 

se sredstva za kupnju vozila“ trebalo bi biti uvećavaju se sredstva. 

Dragoslava Cindrić pojašnjava kako je u prošlim promjenama Programa u sportu 

stavljena  cifra od 71.951,27 iz razloga što je   toliko iznosio raĉun, meĊutim iz razloga 

što je to kapitalni projekt, ta sredstva nisu mogla biti ubaĉena u potpore klubovima pa se 

vraća natrag, znaĉi umanjuje se potpora klubovima. 

Zdenka Špelić dodaje  da je g. Đanluka primijetio u obrazloţenju tehniĉku grešku, 

sredstva se uvećavaju.   

Drugi se nitko nije javio za raspravu pa je predsjednik istu zakljuĉio i dao Odluku na 

usvajanje. 
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Završetkom glasanja predsjednik konstatira da je glasalo svih 15 vijećnika i da je 

Gradsko vijeće jednoglasno usvojilo Odluku o izmjenama Programa javnih potreba u 

sportu Grada Slunja za 2019. godinu. 

 

6. Razmatranje zamolbe Islamske zajednice u Hrvatskoj za izdavanjem 

odobrenja i suglasnosti za izgradnju spomen parka „Dr. Irfan Ljubijankić“ 

u Kremenu 

Zamolbu i  idejno rješenje budućeg spomen parka vijećnici su dobili u materijalima. 

Otvorena  rasprava. 

Zoran Ivšić  pita da li oni kao vijećnici  tu nešto odluĉuju,  da li će se tamo nešto raditi 

bez obzira što Vijeće  ovdje dogovori. 

Gradonačelnik odgovara da hoće,  oni su zemljište otkupili,  vlasnici  su zemljišta, tamo 

su  već 15 godina,  spomen obiljeţje je napravljeno, a sada bi postavili plato i malo to 

dotjerali, parking, imaju ukupno 700 kvadrata. Kada je u pitanju odobrenje Ureda za 

graditeljstvo dali su im ga  i rekli da je dovoljno da dobiju suglasnost gradonaĉelnika. To 

im se uskratiti ne moţe,  imaju odobrenje od ranije, nemaju obvezu ishoĊenja 

graĊevinske dozvole.  

Zoran Ivšić iznosi kako to izgleda dosta monumentalno, prolazi svakodnevno pa je 

primijetio da i ovo što sada imaju ne odrţavaju, rijetko tko se pojavljuje pa ne razumije 

logiku da idu to sada tako  veliko ureĊivati. Smatra da bi im moţda bilo bolje da 

Bošnjacima naprave cestu i vodovod na Komesarcu, umjesto da tu novce trpaju. 

Gradonačelnik dodaje kako je tu  poginuo njihov visoki duţnosnik, ministar, tako da 

imaju prema njemu ipak odreĊene obveze kao ministru financija, sredstva je dala  Vlada  

Unsko-sanskog kantona i Republike BiH,  oni će to urediti, dolaze jednom godišnje na 

godišnjicu kada se to dogodilo. 

Drugi se nitko nije javio za raspravu pa je predsjednik istu zakljuĉio i dao na  glasanje 

prijedlog da se Islamskoj zajednici u Hrvatskoj dade suglasnost i odobrenje  za izgradnju 

spomen parka „Dr. Irfan Ljubijankić“ u Kremenu. 

Predsjednik konstatira da je glasalo svih 15 vijećnika i da je Gradsko vijeće  sa 9 

glasova ZA, 5 glasova PROTIV i 1 glasom SUZDRŢANIM donijelo Zakljuĉak o davanju 

suglasnosti i odobrenja za izgradnju spomen parka u naselju Kremen. 

 

7. Informacija o uključivanju Grada Slunja u projekt Europe Goes Local 

(EGL) 

Vijećnici su Informaciju o ukljuĉivanju Grada Slunja u projekt Europe Goes Local (EGL) 

koju su dobili uz poziv u materijalima jednoglasno prihvatili. 

 

Predsjednik Vijeće je prije zakljuĉivanja sjednice dao rijeĉ gradonaĉelniku.  

Gradonačelnik je informirao vijećnike da je  komunalni redar, po pitanju kojeg je 

postavio na zadnjoj sjednici Đanluka Obrovac, obišao teren te da je iz Restorana 

„Mirjana“ stigao pisani odgovor u kojem stoji: „Vezano za upit gradskog vijećnika na 

aktualnom satu i nadzora komunalnog redarstva povodom istoga o naĉinu nastanka i 

porijeklu vode koja se zadrţava na površini parcele sjeverno od našeg hotela, tj. lijevo 

pored prometnice D1 gledano iz pravca Slunja, duţan sam vas informirati o istome. Dio 

vode koja se zadrţava na površini je oborinska voda sa kolnika prometnice D1 koja se 

skuplja u šaht koji se nalazi na desnoj strani  kolnika udaljen 20-tak metara sjeverno od 

ulaza na naš parking te se kroz cijev ispod prometnice odvodi u dolinu, našu parcelu. Dio 

vode je oborinska voda koja dotiĉe na naše novoformirane graĊevinske parcele koja je 

uvaljana za potrebe gradnje tako da površinski sloj više ne upija već se voda kod većih 

kiša kroz kanal prolijeva u dolinu. Dio vode je proĉišćena voda iz biološkog proĉistaĉa 

koja se sukladno vodopravnim uvjetima kroz kontrolno okno ispušta na zelene površine 

ili sluţi za navodnjavanje istih ili upojni bunar. Hotel je opremljen biološkim proĉistaĉem 

za naselje 200 stanovnika. Ţelim istaknuti da je kvaliteta proĉišćene vode koji ovaj 

ureĊaj postiţe dvostruko veća od minimalnih vrijednosti koje su propisane hrvatskim 

zakonima. Svjesni smo da zadrţavanje vode na površini estetski nagrĊuje  okoliš pa tako 

i naš objekt stoga u rano proljeće sukladno projektu zapoĉinjemo izgradnju upojnog 

bunara na istom mjestu kako bi se ova voda zbrinula sa površine. Sada se prvenstveno 
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zbog oborinske vode s prometnice D1 i sitnog pijeska i mulja  stvorio talog i onemogućio 

da voda brzo otjeĉe u podzemlje. TakoĊer ćemo i na završetku cijevi  kojom se voda 

dovodi sa D1 izgraditi šaht kako bi se odvojio pijesak i mulj  koji vodu donosi.“ 

Đanluka Obrovac se zahvalio na odgovoru. 

Na kraju se gradonačelnik zahvalio vijećnicima na uspješnoj 2019. godini.  Smatra da 

su odradili veliki dio posla i u gradu, ali i oni kao vijećnici jer jedni bez drugih ne mogu. 

Zahvalio se na konstruktivnim raspravama, na  raspravama koje su u interesu grada. 

Veseli ga sve što ide u  interesu grada, a ne osobno i ţeli da se i dalje nastavi ići u tom 

pravcu.  Svima ţeli  ĉestit Boţić i sreću i zdravlja u 2020. godini. Nada se da će 2020. 

godina biti kao i ova, ne treba biti ništa bolja, samo da ne bude lošija.   

Predsjednik se takoĊer  zahvalio na uspješnoj suradnji svim kolegama vijećnicima, 

djelatnicima gradske uprave na pripremi svih akata i pravovremenom informiranju i isto 

tako gradonaĉelniku, zamjeniku na jednoj uspješnoj godini koja je iza nas i dodao: „Tako  

smo najavili na kraju prošle godine da vjerujemo da će ova godina biti uspješna i 

vjerujem da je. U ţelji da i slijedeća bude što uspješnija svima vama i vašim obiteljima 

ţelim puno zdravlja, sreće i uspjeha povodom nadolazećih blagdana i u novoj godini i da 

u idućoj godini  budemo još otvoreniji za rasprave, da donesemo još dosta pametnih 

prijedloga, zakljuĉaka na korist naše zajednice i svih koji ovdje ţivimo.“ 

Gradonačelnik se  još zahvalio  svim djelatnicima grada i svom zamjeniku.  

 

S ovom toĉkom dnevni red sjednice je iscrpljen pa je predsjednik zakljuĉio njen rad u 

14,40 sati. 

 

IZVOD SASTAVILA                 PREDSJEDNIK  

                          GRADSKOG VIJEĆA 

Ankica Štefanac, v.r.                                     Ivan Bogović, v.r. 

 


